
PROCES VERBAL

încheiat azi, 23 decembrie 2020, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local 
al municipiului Zalău care s-a desfăşurat on-line utilizând platforma inclusiv pentru vot 
CISCO WEBEX MEETING şi cu respectarea Hotărârii Consiliului Local nr. 111 din 
26.03.2020.

Accesul Online pentru cetăţenii care doresc să participe la şedinţă, se asigură prin 
intermediul platformei ZOOM.

Prezenţa generală la şedinţă: 21 consilieri.
La lucrările şedinţei Consiliului Local al municipiului Zalău, din partea 

executivului Primăriei participă următorii: dl Ionel Ciunt - primar al Municipiului Zalău, 
dna Fazacaş Marina Bianca - secretar general al Municipiului Zalău, dl Forţ Călin - 
Administrator Public, dna Ardelean Claudia - director Direcţia Administraţie Publică, 
dna Cuibuş Mariana - director Direcţia economică, dl Chiş Marius - director adjunct 
Direcţia Economică, dl Curea Dan - director Direcţia Tehnică, dl Petre Vlad - Arhitect 
şef, dl Pura Alexandru-director Direcţia Patrimoniu, dna Şerban Carmen - şef serviciu, 
reprezentanţi presă.
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Primăriei municipiului 
Zalău, prin afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria municipiului Zalău, în 
data de 17.12.2020, a anunţului de convocare, întocmit în baza Dispoziţiei Primarului 
Municipiului Zalău, nr. 1678 din 17.12.2020, precum şi prin intermediul presei locale 
(ordinea de zi a şedinţei, informaţii privind data, locul, ora şedinţei au fost publicate 
integral în ziarul local Magazin Sălăjean).

Convocarea consilierilor la lucrările şedinţei s-a asigurat prin comunicare 
telefonică şi prin e-mail, în ziua de 17.12.2020, cu precizarea datei, orei şi a locului de 
desfăşurare a şedinţei, 
în continuare, am consemnat următoarele:
Dl consilier Bălăjel Teodor - preşedinte de şedinţă
Declar deschise lucrările şedinţei, constatând că sunt prezenţi 21 consilieri ai Consiliului 
Local Zalău, astfel încât consiliul să poată lucra valabil, cvorumul legal este de minim 
11 consilieri locali.
Precizez că au fost convocaţi toţi consilierii locali.
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Consilierii prezenţi sunt: dl consilier Bălăjel Teodor, dl consilier Fazakas Nicolae, dna 
consilier Tuduce loana-Maria, dna consilier Găvriluţ Amalia-Ioana, dna consilier Goga 
Ramona-Ioana, dna consilier Olar Gabriela-Carmen, dl consilier Bujor Claudiu-Vasile, 
dl consilier Taloş Gheorghe, dl consilier Crişan Mihai, dl consilier Labo loan-Dorel, dl 
consilier Bercean Dan-Vasile, dl consilier Guler Alin-Viorel, dl consilier Dragoş Raul- 
Bogdan, dl consilier Lakatos Alexandru, dl consilier Bogdan Zsolt-Miklos, dl consilier 
Morar Florin, dl consilier Popiţ lulian-Adrian, dl consilier Şerban loan-Bogdan, dna 
consilier Mureşan Mihaela, dl consilier Takacs Zoltan, dl consilier Bancea Gheorghe.

Dl consilier Bălăjel Teodor
La solicitarea doamnei secretar general al Municipiului Zalău, supun la vot Procesul 
verbal al Şedinţei Consiliului Local din data de 20 noiembrie 2020. Precizez că au fost 
prezenţi toţi colegii consilieri.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online. 
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
DI consilier Bălăjel Teodor - solicit avizul comisiilor de la preşedintele fiecărei comisii 
pentru proiectele de hotărâri:
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia de studii, prognoze economico sociale, buget, 
finanţe - aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 
lucrărilor publice, fond funciar, servicii publice, protecţia mediului, administrarea 
domeniului public şi privat al municipiului Zalău, turism - aviz favorabil.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia pentru administraţie publică locală, juridică, 
de disciplină şi relaţii cu cetăţenii - aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia pentru sănătate, cultură, învăţământ, 
muncă, protecţie socială şi sport - aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, culte, probleme 
ale minorităţilor, ordine publică - aviz favorabil.
Dl Ionel Ciunt - Bună dimineaţa, doamnelor şi domnilor consilieri!
Vă supun spre aprobare ordinea de zi a prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Zalău aşa cum aţi primit-o fiecare dintre dumneavoastră.
V-aş ruga să vă pronunţaţi prin vot dacă sunteţi de acord cu această ordine de zi propusă.
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ORDINE DE ZI
pentru şedinţa ordinară a Consiliului local al municipiului Zalău 

din data de 23 DECEMBRIE 2020, orele 09.00

I .Proiect de hotărâre privind modificarea, începând cu anul fiscal 2021, a nivelului 
valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate acestora, 
amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în procent de 3,8%.

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale, a tarifelor şi 
chiriilor pentru administrarea bunurilor ce aparţin domeniului public şi privat al 
municipiului Zalău pentru anul 2021.

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local la data de 
30.11.2020, pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de llincţionare şi secţiunea de 
dezvoltare, execuţia bugetului instituţiilor finanţate din venituri proprii şi subvenţii, 
precum şi a bugetului creditului intern.

4. Proiect de hotărâre privind actualizarea bugetului proiectului „Creşterea
eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi Dl 11 din Municipiul Zalău”.

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar elevului 
Bolduţ Patrik.

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării documentaţiei tehnico-
economice aferente lucrărilor de reparaţii „Reparaţii capitale strada Lacului - amenajare 
platformă staţie autobuz şi trotuar” din Municipiul Zalău, jud. Sălaj.

T.Proiect de hotărâre privind adoptarea unor măsuri privind administrarea 
pădurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău pentru anul 2021.

S.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice
întocmită de Ocolul Silvic Stejarul Zalău în scopul efectuării unor lucrări de împăduriri 
pentru pădurea proprietatea publică a Municipiului Zalău.

9, Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.
331/15.11.2019 privind aprobarea atribuirii directe a Contractului de delegare a gestiunii 
serviciului de transportul public de persoane prin curse regulate în municipiul Zalău, 
către operatorul SC Transurbis SA Zalău.

10. Proiect de hotărâre privind 
Intercomunitară “Zona Metropolitană Zalău” să încheie un parteneriat cu Compania 
Naţională de Administrare a Infrastructurii Rutiere SA, în scopul realizării obiectivului 
de investiţii „Alternativa pentru descongestionarea traficului rutier pe DN IH in 
localităţile Zalău, Crişeni, Hereclean

II .Proiect de hotărâre privind încheierea unui protocol de colaborare între 
Municipiul Zalău şi Agenţia Naţională pentru Achiziţii Publice, în vederea acordării de 
sprijin pentru îmbunătăţirea proceselor de achiziţii publice.

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire 
la licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 42,10 mc de

mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare
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masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a
Municipiului Zalău.

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire 
la licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 113,75 mc de 
masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a
municipiului Zalău.

H.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de reabilitare termică a blocurilor 
de locuinţe G164 şi Bloc 80 scara A, finanţate din fonduri europene prin Programul 
Operaţional Regional (POR) 2014-2020.

15. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Colegiului Naţional “Silvania” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27793 din 12.09.2002.

16. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
“Voinicel” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27792 din 12.09.2002.

n.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului Tehnologic “Voievod 
Gelu” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27797 din 12.09.2002.

IS.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
“Căsuţa cu poveşti” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27788 din 12.09.2002.

19. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea 
publică a Municipiului Zalău transmise în administrarea Colegiului Tehnic ”Alesandru 
Papiu Ilarian” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27790 din 12.09.2002.

20. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Zalău nr. 271 din 27.08.2020 privind aprobarea Nomenclaturii stradale 
a Municipiului Zalău, cu modificările şi completările ulterioare.

21. Proiect de hotărâre privind privind emiterea acordului Municipiului Zalău în 
vederea întabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra imobilului teren 
intravilan de 50 mp, liber de sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada 
Constanţei şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 
Zalău.

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării de către Poliţia Locală Zalău a 
unei sume reprezentând contravaloarea serviciilor de asistenţă juridică pentru un poliţist 
local.

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi privind solicitanţii care 
au acces la locuinţele sociale destinate închirierii şi a Listei solicitanţilor care nu au făcut 
dovada că îndeplinesc condiţiile de a primi o locuinţă socială proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
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24. Proiect de hotărâre privind aprobarea Pianului Anual de acţiune pentru anul 
2021 privind serviciilor sociale administrate şi subvenţionate din bugetul Consiliului 
Local al Municipiului Zalău.

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile octombrie şi noiembrie 2020.

26. Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr.2 la HCL nr.8 din 25 ianuarie 
2018 actualizată prin HCL nr. 29 din data de 31 ianuarie 2019 şi prin HCL nr. 21 din 23 
ianuarie 2020.

27. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău şi 
aprobarea listei finale de investiţii pentru anul 2020.

28. Proiect de hotărâre privind rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli aprobat 
pe anul 2020 al SC Citadin Zalău SRL Zalău.

29. Proiect de hotărâre privind modificarea formei de finanţare începând cu anul 
2021 a Serviciului de Administrare a Domeniului Public din subordinea Consiliului 
Local al municipiului Zalău .

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării chiriei la contractele de 
închiriere terase.

31 .Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de investiţii provizorii pe anul 2021 
a Municipiului Zalău.

32. Proiect de hotărâre transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială 
Zalău, a Punctului Termic nr.l7 situat în Municipiul Zalău, str. Torentului, nr. 24/A, jud. 
Sălaj în scopul desfăşurării activităţii specifice Centrului de zi pentru copii în Municipiul 
Zalău prin schimbarea destinaţiei Punctului Termic P.T 17.

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social - "Centrul de 
zi pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi" ca activitate desfăşurată în 
cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare pentru serviciul social - Centrul de zi pentru copii aflaţi în situaţie de risc 
de separare de părinţi - serviciu desfăşurat în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii 
pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Zalau la 
constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilităţi Publice pentru 
Serviciul Public de Transport Local de Persoane “ASOCIAŢIA METROPOLITANĂ 
DE TRANSPORT PUBLIC ZALĂU”.

37. Proiect de hotărâre privind închirierea prin atribuire directă a unui spaţiu situat 
în Municipiul Zalău, Piaţa Unirii, nr. 15 în vederea desfăşurării activităţii Biroului 
Parlamentar reprezentat prin domnul Florian Neaga în calitate de deputat.
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38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pentru anul 2021, 
pentru dezvoltarea si modernizarea Serviciului de salubrizare-componenta Colectare si 
Transport din Municipiul Zalau, avand ca sursa redeventa aferenta Contractului de 
delegare nr. 479/07.12.2016.

39. Proiect de hotărâre privind subvenţionarea de la bugetul local a chiriei, pentru 
beneficiarii locuinţelor sociale şi de necesitate pentru perioada 2018 - 2020.

40. Proiect de hotărâre privind încheierea unui protocol de colaborare între 
Municipiul Zalău şi Michelin România SA, în scopul realizării investiţiei “Creşterea 
eficienţei energetice la Michelin România S.A. prin utilizarea echipamentelor de 
cogenerare”.

41. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
municipiului Zalău nr. 353 din 20 noiembrie 2020 de modificare şi completare a 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Zalău nr. 182/28.05.2020.

42.Solicitarea SC Coral Impex SRL de modificare a documentaţiei de atribuire a 
contractului de delegare a gestiunii serviciului de salubrizare, activităţile de deratizare, 
dezinsecţie şi dezinfecţie în Municipiul Zalău, aprobată prin HCL nr. 182/28.05.2020 şi 
HCL 353/20.11.2020.

Diverse

Dna consilier Goga Ramona - Solicit amânarea proiectului nr. 37 de pe ordinea de zi. 
Mi s-ar părea echitabil să vedem o listă cu spaţiile mai întâi.
Dl Ionel Ciunt - Ca şi iniţiator al acestui proiect nu sunt de acord cu propunerea 
dumneavoastră şi fac următoarea precizare: Consiliul Local conform Legii 96/2006 poate 
să asigure spaţii la solicitarea partidelor politice sau a parlamentarilor, însă dacă vă uitaţi 
în actul normativ pe care l-am menţionat, consiliul local este abia pe locul III. înaintea 
consiliului local pot face solicitări parlamentarii şi formaţiunile politice către Consiliul 
Judeţean, către Prefectură, abia în rândul al 3-lea către Consiliul Local. în această ordine 
ar trebui făcute solicitările. Sigur, noi am acordat tuturor celor care au solicitat spaţii şi 
mai avem câteva în analiză iar acestea vor fi soluţionate în limita spaţiilor.

Supun spre aprobare ordinea de zi. V-aş ruga să vă pronunţaţi prin vot dacă sunteţi de 
acord cu această ordine de zi propusă.
Ordinea de zi fiind aprobată, se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe aceasta.
Dl consilier Bălăjel Teodor
1. Proiect de hotărâre privind modificarea, începând cu anul fiscal 2021, a nivelului 
valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale şi a altor taxe asimilate acestora, 
amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în procent de 3,8%.

6



Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de 
Legea nr. 52/2003, în această perioadă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii 
cu valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ Iulian - Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dna consilier Olar Gabriela - Ţinând cont de situaţia actuală, nu cred că ar fi potrivit, 
deşi ştiu că aşa ne obligă legea să indexăm cu 3,8 %. Stimaţi colegi consilieri, aş vrea să 
vă prezint calea, dacă este legală, prin care am putea să rămânem la impozitul de anul 
acesta. Vă dau un exemplu. Pentru un impozit de 1059,60 lei pentru o clădire, indexarea 
cu 3,8% ar ridica impozitul la 1099,86 lei. Sigur, diferenţa este aproximativ de 40 lei.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Doamna profesoară! Ăsta este un joc al cifrelor. După ce 
Consiliul Local a aprobat în 2019 valoarea impozabilă pentru 2020, dumneavoastră ne 
propuneţi să zicem că nu acestea sunt valorile aprobate ci altele.
Dna consilier Olar Gabriela - Vă propun ca valoarea pentru anul viitor să fie alta nu 
cea de 1059,60 lei. E un calcul simplu, o formulă simplă.
Dl consilier Labo Dorel - Dle viceprimar! Propunerea este pentru proiectul următor nu 
pentru acesta. In proiectul următor discutăm despre o eventuală ajustare.
Dl consilier Bălăjel Teodor - La acest proiect aveţi intervenţii? Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 2 voturi (Goga Ramona, 
Takacs Zoltan).

Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea, 
începând cu anul fiscal 2021, a nivelului valorilor impozabile, impozitelor, taxelor locale 
şi a altor taxe asimilate acestora, amenzilor, prin indexarea cu rata inflaţiei în procent de 
3,8%.

Se adoptă hotărârea nr, 393

Dl consilier Bălăjel Teodor
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale, a tarifelor şi 
chiriilor pentru administrarea bunurilor ce aparţin domeniului public şi privat al 
municipiului Zalău pentru anul 2021.
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Proiectul de hotărâre a urmat procedura de transparenţă decizională prevăzută de 
Legea nr. 52/2003, în această perioadă nu s-au înregistrat propuneri, sugestii sau opinii 
cu valoare de recomandare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ Iulian - Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Crişan Mihai - La acest proiect de hotărâre, aş dori să aduc un 
amendament. Propun ca şi coeficienţi impozabili de la 1 la 0,9 pentru anul 2021.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Ştiţi ce presupune acest lucru? Presupun că 
dumneavoastră aţi făcut o analiză completă a ceea ce înseamnă susţinerea proiectelor din 
punct de vedere financiar. V-aţi uitat la structura bugetului local, care sunt valorile pe 
fiecare capitol şi care sunt nevoile? Ca să menţinem impozitele şi taxele locale la nivelul 
anului 2019 (pentru că de atunci nu s-au majorat), s-au luat două împrumuturi bancare 
pentru cofinanţarea proiectelor.
Dna consilier Olar Gabriela - Nu puteţi să creşteţi taxele şi impozitele pentru a găsi 
bani pentru proiecte. Trebuiesc găsite alte soluţii.
Dl consilier Bălăjel Teodor-Taxele şi impozitele nu au crescut din 2016. Nu putem să 
venim în faţa cetăţenilor pe o parte cu propunerea să nu mai plătim taxe şi impozite dar 
vrem resurse pentru dezvoltarea oraşului. Noi, întotdeauna am avut o atenţie sporită în 
ceea ce priveşte nevoile cetăţenilor şi a oraşului. Când a fost posibilă acordarea de 
facilităţi, acest lucru s-a promovat şi aplicat.
Dl consilier Crişan Mihai - Acum două şedinţe am votat acea modificare pentru cei 
care au putut face dovada că au fost afectaţi de această pandemie. Cei care au fost afectaţi 
însă nu s-a reflectat în cifra lor de afaceri, trebuie sprijiniţi şi aceştia.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Acest coeficient este de 1 milion de lei.
Dna consilier Olar Gabriela - Aţi făcut economii pentru că utilităţile nu s-au plătit din 
martie.
Dl consilier Crişan Mihai - Eu propun la acest proiect un amendament ca acest 
coeficient să fie 0,9% nu 1 % .
Dl Ionel Ciunt - Vreau să vă spun că din 2016 taxele şi impozitele la nivelul 
municipiului Zalău, nu au fost crescute. Au fost indexate doar cu rata inflaţiei aşa cum 
ne obligă legea. Pe de altă parte şi în acest an 2021 menţinem bonificaţiile de 10% pentru 
persoanele fizice, 5% pentru persoanele juridice, dacă îşi pot plăti obligaţiile pe clădiri, 
teren şi mijloacele de transport până la data de 31 martie. De asemenea puteţi observa în 
acest proiect de hotărâre că menţinem scutirile la plata impozitului pe clădiri şi terenuri
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pentru 11 categorii de imobile ceea ce nu este puţin lucru. Din 2017 am scăzut cota 
aplicată asupra valorii impozabile pe clădiri de la 1,3% la 1%. In această şedinţă avem 
un proiect de hotărâre pe care vi-1 propunem, legat de chirii. Să nu plătească operatorii 
economici, mai ales cei din Horeca care sunt afectaţi de pandemie, chiria integral ci doar 
10 % din cuantumul chiriei pe care îl datorează conform contractului încheiat cu

A

primăria. In acest proiect de hotărâre, pe lângă bonificaţii şi scutiri suntem preocupaţi să 
avem şi un oraş curat aşa cum ni-1 dorim cu toţii şi impozităm cu 300% imobilele şi 
terenurile care sunt neîngrijite. Noi avem o preocupare constantă pentru a proteja mediul 
de afaceri şi dacă vă uitaţi la facilităţile pe care le-am acordat de-a lungul timpului 
mediului de afaceri şi dacă sunteţi şi de bună-credinţă, o să observaţi acest lucru, dar 
acum, pe simulările pe care le avem, pentru a putea continua proiectele pe care le avem, 
pentru a putea face faţă provocărilor care urmează, astăzi este foarte greu să scădem 
această cotă care înseamnă un milion de lei. Un milion de lei înseamnă o stradă pe care 
o putem asfalta. Este o sumă importantă pentru bugetul local, pentru susţinerea listei de 
investiţii şi a proiectelor pe care le avem în derulare. Veniturile, domnule consilier, le- 
am realizat în proporţie de 91, 5 % ceea ce nu e puţin lucru iar sumele alocate, doamna 
profesoară, din sursele atrase le-am realizat în proporţie de 98%. Atunci când faceţi 
aprecieri vis-a-vis de sumele atrase vă rog să vă uitaţi mai întâi la cifre. N-am pierdut 
nici cea mai mică posibilitate de a accesa proiecte pe fonduri europene. Şi am reuşit! 
Dna consilier Olar Gabriela - E foarte bine dar trebuie să mai accesăm fonduri 
europene.
DI Ionel Ciunt - N-am pierdut nici cea mai mică posibilitate de a accesa proiecte pe 
fonduri europene. Şi am reuşit din fericire pentru Zalău. Faţă de prognoza propusă, deşi 
a fost un an greu, am reuşit aşa cum v-am spus să atragem 98 %.
Dl consilier Crişan Mihai - V-am înţeles punctul de vedere dar eu mă raportez şi la 
mediul privat care ştiţi cât este de afectat de pandemie. Sunt unii care nu pot beneficia 
de acea bonificaţie de 25% pentru că nu se încadrează cu acest procent la cifra de afaceri. 
Să nu uităm că aceşti operatori duc greul. Da, cu un milion de lei se poate asfalta o stradă, 
se pot face multe alte lucruri. Propunerea mea era să sprijinim mediul privat.
Dl consilier Bălăjel Teodor-Nu noi primăria am stabilit regulile şi bonificaţiile în ceea 
ce priveşte mediul de afaceri. Vom supune la vot şi amendamentul propus.
DI consilier Taloş Gheorghe - începând din 1992 o contribuţie deosebită la noua 
imagine a oraşului a avut-o şi mediul de afaceri. Pentru mediul de afaceri este 
nesemnificativ acel procent iar pentru oraş este foarte semnificativ. Trebuie să punem în 
balanţă ceea ce este mai bine pentru comunitatea noastră şi pentru mediul de afaceri şi 
pentru cetăţeni. V-aş ruga ca pe viitor înainte de a lansa o discuţie să fim foarte bine 
documentaţi.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Conducerea Primăriei Municipiului Zalău a avut întâlniri 
cu reprezentanţii mediului de afaceri, dânşii poartă mai mult grija dezvoltării oraşului. 
Au fost discutate toate aspectele inclusiv cele legate de taxe şi impozite. Mai mult, dânşii
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au venit cu idei şi sprijin pentru dezvoltarea oraşului. Proiectul a fost transmis şi spre 
asociaţia oamenilor de afaceri.
Supun la vot amendamentul Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 10 voturi. împotrivă? - 10 voturi. Abţineri? - 1 vot.
Supun la vot proiectul. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - 1 vot (Olar Gabriela). Abţineri? - 3 voturi 
(Goga Ramona, Takacs Zoltan, Guler Alin).

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind stabilirea 
impozitelor şi taxelor locale, a tarifelor şi chiriilor pentru administrarea bunurilor ce 
aparţin domeniului public şi privat al municipiului Zalău pentru anul 2021.

Se adoptă hotărârea nn 394

DJ consilier Bălăjel Teodor
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului local la data de 30.11.2020, 
pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, 
execuţia bugetului instituţiilor finanţate din venituri proprii şi subvenţii, precum şi a 
bugetului creditului intern.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl Ionel Ciunt - Vreau să fac o precizare. Cifrele le aveţi fiecare dintre dumneavoastră 
şi sunt la data de 30. 11.2020. Mă refer la cheltuieli. Astăzi suntem la un procent de 80 
% faţă de 76,47 cât era la 30.11.2020 şi avem solicitări depuse pentru a primi bani din 
fonduri europene pentru decontarea unor proiecte europene astfel încât să ajungem la 
sfârşitul anului la cheltuieli de dezvoltare între 90-92 %.
Dl consilier Bălăjel Teodor -Vă informez că în 2016 s-au cheltuit pentru dezvoltarea 
oraşului 9,6 milioane iar acum s-au cheltuit 96 de milioane.
Dl consilier Labo Dorel - Pentru a evita situaţiile de la proiectul precedent, propun 
discuţii în comisii reunite pentru astfel de proiecte sensibile. Pentru Horeca, o reducere 
de 1% chiar înseamnă ceva pentru ei.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Agreem propunerea comisiilor reunite. Horeca nu cred că 
este nemulţumită de primăria Zalău pentru că noi nu percem nici o taxă de funcţionare 
aşa cum se percepe de către alte municipii iar măsurile luate de guvern au influenţat 
foarte mult partea de Horeca.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
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Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
execuţiei bugetului local la data de 30.11.2020, pe cele două secţiuni, respectiv secţiunea 
de funcţionare şi secţiunea de dezvoltare, execuţia bugetului instituţiilor finanţate din 
venituri proprii şi subvenţii, precum şi a bugetului creditului intern.

Se adoptă hotărârea nr. 395

Dl consilier Bălăjel Teodor
4.Proiect de hotărâre privind actualizarea bugetului proiectului „Creşterea eficienţei 
energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi Dl 11 din Municipiul Zalău”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ Iulian - Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru ? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre actualizarea bugetului 
proiectului „Creşterea eficienţei energetice a blocurilor de locuinţe P40 şi Dl 11 din 
Municipiul Zalău”.

Se adoptă hotărârea nr. 396

Dl consilier Bălăjel Teodor
S.Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar elevului Bolduţ 
Patrik.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ Iulian - Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.
Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
acordării unui sprijin financiar elevului Bolduţ Patrik.

Se adoptă hotărârea nr, 397

Dl consilier Bălăjel Teodor
b.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării documentaţiei tehnico-economice 
aferente lucrărilor de reparaţii „Reparaţii capitale strada Lacului - amenajare platformă 
staţie autobuz şi trotuar” din Municipiul Zalău, jud. Sălaj.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popit lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

■m

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
modificării documentaţiei tehnico-economice aferente lucrărilor de reparaţii „Reparaţii 
capitale strada Lacului - amenajare platformă staţie autobuz şi trotuar” din Municipiul 
Zalău, jud. Sălaj.

Se adoptă hotărârea nr, 398

Dl consilier Bălăjel Teodor
T.Proiect de hotărâre privind adoptarea unor măsuri privind administrarea pădurilor 
proprietatea publică a Municipiului Zalău pentru anul 2021.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ iulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Bălăjel Teodor - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Takacs Zoitan - Văd că au rămas 2880 mc din anul trecut. îmi puteţi spune 
câţi mc au fost prevăzuţi de au rămas atâţia?
Dl consilier Bălăjel Teodor - Traseul centurii şi a şoselei ocolitoare.
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.

A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru" a fost adoptat proiectul de hotărâre privind adoptarea unor 
măsuri privind administrarea pădurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău pentru 
anul 2021.

Se adoptă hotărârea nr, 399

D! consilier Bălăjel Teodor
8.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice întocmită de 
Ocolul Silvic Stejarul Zalău în scopul efectuării unor lucrări de împăduriri pentru 
pădurea proprietatea publică a Municipiului Zalău.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
DI consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Bălăjel Teodor - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dl consilier Labo Dorel nu a participat la vot.

Cu 19 voturi „pentru" a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice întocmită de Ocolul Silvic Stejarul Zalău în scopul 
efectuării unor lucrări de împăduriri pentru pădurea proprietatea publică a Municipiului 
Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 400

Dl consilier Bălăjel Teodor
9.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 331/15.11.2019 
privind aprobarea atribuirii directe a Contractului de delegare a gestiunii serviciului de 
transportul public de persoane prin curse regulate în municipiul Zalău, către operatorul 
SC Transurbis SA Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
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Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Fazakas Nicolae - La acest proiect de hotărâre nu particip Ia vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local nr. 331/15.11.2019 privind aprobarea atribuirii directe a Contractului 
de delegare a gestiunii serviciului de transportul public de persoane prin curse regulate 
în municipiul Zalău, către operatorul SC Transurbis SA Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 401

Dl consilier Bălăjel Teodor
lO.Proiect de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
“Zona Metropolitană Zalău” să încheie un parteneriat cu Compania Naţională de 
Administrare a Infrastructurii Rutiere SA, în scopul realizării obiectivului de investiţii 
„Alternativa pentru descongestionarea traficului rutier pe DN ÎH în localităţile Zalău, 
Crişeni, Hereclean”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Fazakas Nicolae - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Labo Dorel - Va fi o pasarelă sau o trecere la nivel cu calea ferată?
Dl consilier Bălăjel Teodor - O să vedem soluţia proiectantului.
Dl consilier Fazakas Nicolae - Se va alege cea mai bună soluţie din punct de vedere al 
participanţilor la trafic.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind mandatarea Asociaţiei 
de Dezvoltare Intercomunitară “Zona Metropolitană Zalău” să încheie un parteneriat cu 
Compania Naţională de Administrare a Infrastructurii Rutiere SA, în scopul realizării
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obiectivului de investiţii „Alternativa pentru descongestionarea traficului rutier pe DN 
IH în localităţile Zalău, Crişeni, Hereclean

Se adoptă hotărârea nr, 402

Dl consilier Bălăjel Teodor
11.Proiect de hotărâre privind încheierea unui protocol de colaborare între Municipiul 
Zalău şi Agenţia Naţională pentru Achiziţii Publice, în vederea acordării de sprijin pentru 
îmbunătăţirea proceselor de achiziţii publice.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încheierea unui 
protocol de colaborare între Municipiul Zalău şi Agenţia Naţională pentru Achiziţii 
Publice, în vederea acordării de sprijin pentru îmbunătăţirea proceselor de achiziţii 
publice.

Se adoptă hotărârea nr, 403

Dl consilier Bălăjel Teodor
12.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 42,10 mc de 
masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
DI consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
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Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire la licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 42,10 mc de masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier 
proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 404

Dl consilier Bălăjel Teodor
13.Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de licitaţie, a preţului de pornire la 
licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea vânzării cantităţii de 113,75 mc de 
masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier proprietatea publică a 
municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.

A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea tipului de 
licitaţie, a preţului de pornire Ia licitaţie şi a caietului de sarcini întocmit în vederea 
vânzării cantităţii de 113,75 mc de masă lemnoasă fasonată provenită din fondul forestier 
proprietatea publică a municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 405

Dl consilier Bălăjel Teodor
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de reabilitare termică a blocurilor de 
locuinţe G164 şi Bloc 80 scara A, finanţate din fonduri europene prin Programul 
Operaţional Regional (POR) 2014-2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei de 
reabilitare termică a blocurilor de locuinţe G164 şi Bloc 80 scara A, finanţate din fonduri 
europene prin Programul Operaţional Regional (POR) 2014-2020.

Se adoptă hotărârea nr, 406

Dl consilier Bălăjel Teodor
15.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Colegiului Naţional “Silvania” Zalău, în 
baza Protocolului de administrare nr.27793 din 12.09.2002.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău,
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Şerban loan - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Bancea Gheorghe - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Morar Florin - La acest proiect de hotărâre nu particip Ia vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Colegiului Naţional “Silvania” Zalău, în baza Protocolului de administrare 
nr.27793 din 12.09.2002.

Se adoptă hotărârea nr. 407

Dl consilier Bălăjel Teodor
16. Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit 
‘"Voinicel” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27792 din 12.09.2002. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
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Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Mureşan Mihaela - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma Online.

A

Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit “Voinicel” Zalău, în baza Protocolului 
de administrare nr.27792 din 12.09.2002.

Se adoptă hotărârea nr. 408

Dl consilier Bălăjel Teodor
n.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Liceului Tehnologic “Voievod Gelu” 
Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27797 din 12.09.2002.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Nu s-au primit documentele pentru a putea deconta 
cheltuielile cu partea de igienizare, protecţie, etc.
Dacă sunt observaţii?
Dna consilier Olar Gabriela - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Labo Dorel - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Fazakas Nicolae - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Noi vrem să sprijinim toate şcolile, să scriem proiecte şi să beneficiem de facilitatea 
acordată de guvern.
Dl consilier Bancea Gheorghe - Ministerul Educaţiei a fost un pic mai rapid şi a 
distribuit către Inspectoratele Şcolare materialele sanitare.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma Online.
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Cine este pentru? - 18 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 18 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Liceului Tehnologic “Voievod Gelu” Zalău, în baza Protocolului de 
administrare nr.27797 din 12.09.2002.

Se adoptă hotărârea nr, 409

Dl consilier Bălăjel Teodor
1 S.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit “Căsuţa 
cu poveşti” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27788 din 12.09.2002. 
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dna consilier Tuduce Ioana - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Popiţ Iulian - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
Dna consilier Tuduce Ioana şi dl consilier Popiţ Iulian nu au participat la vot.

Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Grădiniţei cu Program Prelungit “Căsuţa cu poveşti” Zalău, în baza 
Protocolului de administrare nr.27788 din 12.09.2002.

Se adoptă hotărârea nr, 410

Dl consilier Bălăjel Teodor
19.Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor proprietatea publică a 
Municipiului Zalău transmise în administrarea Colegiului Tehnic ”Alesandru Papiu 
Ilarian” Zalău, în baza Protocolului de administrare nr.27790 din 12.09.2002.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
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Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Dl consilier Bancea Gheorghe - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Guler Alin - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Takacs Zoltan - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Crişan Mihai - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Bancea Gheorghe - Ştiţi că s-a trimis o adresă către A.N.I. şi ni s-a răspuns 
că, DA, putem fi în incompatibilitate pentru unităţile pe care le reprezentăm.
Dl consilier Taloş Gheorghe - Am de făcut o intervenţie. Aş dori să avem o precizare 
exactă şi de fapt aşa rezultă, noi suntem reprezentanţi în consiliul de administraţie din 
partea consiliului local nu suntem directori, profesori, etc. Există o incompatibilitate în 
acest sens? Dorim să ştim exact ce avem de făcut.
Dna Ardelean Claudia - In opinia mea referitor la acest proiect de hotărâre nu este 
cazul de existenţa vreunui conflict de interese pentru cei care fac parte din consiliul local. 
Dl consilier Bălăjel Teodor - Vom relua adresa cu precizările făcute de către 
dumneavoastră.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea 
inventarului bunurilor proprietatea publică a Municipiului Zalău transmise în 
administrarea Colegiului Tehnic ”Alesandru Papiu llarian” Zalău, în baza Protocolului 
de administrare nr.27790 din 12.09.2002.

Se adoptă hotărârea nr. 411

Dl consilier Bălăjel Teodor
20.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Zalău nr. 271 din 27.08.2020 privind aprobarea Nomenclaturii stradale a 
Municipiului Zalău, cu modificările şi completările ulterioare.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
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Dl consilier Bălăjel Teodor -
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 21 voturi, împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la 
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Zalău nr. 271 din 27.08.2020 privind 
aprobarea Nomenclaturii stradale a Municipiului Zalău, cu modificările şi completările 
ulterioare.

Se adoptă hotărârea nr, 412

Dl consilier Bălăjel Teodor
21 .Proiect de hotărâre privind privind emiterea acordului Municipiului Zalău în vederea 
întabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, asupra imobilului teren intravilan 
de 50 mp, liber de sarcini, necesar asigurării tramei drumului public strada Constanţei şi 
trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Zalău. 
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind emiterea acordului 
Municipiului Zalău în vederea întabulării dreptului de proprietate, în domeniul privat, 
asupra imobilului teren intravilan de 50 mp, liber de sarcini, necesar asigurării tramei 
drumului public strada Constanţei şi trecerea acestuia din domeniul privat în domeniul 
public al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 413

Dl consilier Bălăjel Teodor
22.Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării de către Poliţia Locală Zalău 
sume reprezentând contravaloarea serviciilor de asistenţă juridică pentru un poliţist local. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.

a unei
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Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dna consilier Goga Ramona - Aş dori o completare. Lipseşte numărul de dosar (nu 
conţinutul dosarului), numărul ar trebui să fie public pentru că este singura metodă de 
identificare a dosarului. Şi noi ca să evităm a oferi sprijin de mai multe ori în acelaşi 
număr de dosar, propun ca la următoarele propuneri de proiecte să se adauge şi numărul 
de dosar.
Dl consilier Labo Dorel - Şi la acesta se poate adăuga numărul de dosar.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Da, mulţumesc. O să trecem şi numărul de dosar.
Dl consilier Labo Dorel - Vreau să întreb dacă la Poliţia Locală există oficiul juridic? 
Cîţi jurişti sunt? Ce studii au? De ce nu pot reprezenta în instanţă juriştii de acolo?
Dl consilier Popiţ Iulian - In faţa parchetului, în faţa procurorului nu poate reprezenta 
consilierul juridic. Doar un avocat îl poate reprezenta.
Dl consilier Labo Dorel - Mulţumesc.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Acest lucru este prevăzut şi în ROF.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 

vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea acordării de 
către Poliţia Locală Zalău a unei sume reprezentând contravaloarea serviciilor de 
asistenţă juridică pentru un poliţist local.

Se adoptă hotărârea nr. 414

Dl consilier Bălăjel Teodor
23.Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi privind solicitanţii care au 
acces la locuinţele sociale destinate închirierii şi a Listei solicitanţilor care nu au făcut 
dovada că îndeplinesc condiţiile de a primi o locuinţă socială proprietatea publică a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Listei de 
priorităţi privind solicitanţii care au acces la locuinţele sociale destinate închirierii şi a 
Listei solicitanţilor care nu au făcut dovada că îndeplinesc condiţiile de a primi o locuinţă 
socială proprietatea publică a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr. 415

Dl consilier Bălăjel Teodor
24.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de acţiune pentru anul 2021 
privind serviciilor sociale administrate şi subvenţionate din bugetul Consiliului Local al 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma oniine.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului 
Anual de acţiune pentru anul 2021 privind serviciilor sociale administrate şi 
subvenţionate din bugetul Consiliului Local al Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 416

Dl consilier Bălăjel Teodor
25.Proiect de hotărâre privind aprobarea drepturilor băneşti aferente personalului 
didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea cheltuielilor pentru deplasarea din 
localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul de muncă în localitatea de 
reşedinţă pentru lunile octombrie şi noiembrie 2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
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Dl consilier Bancea Gheorghe - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Morar Florin - La acest proiect de hotărâre nu particip Ia vot.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Eu, la acest proiect de hotărâre am făcut referire. Dacă 
consilierii locali care sunt în consiliile de administraţie nu ar vota acuma, la care se 
adaugă domnii consilieri locali care sunt profesori, nu ar vota, domnii profesori care 
beneficiază de această facilitate nu ştiu cum şi-ar încasa banii.
Dl consilier Bancea Gheorghe -Dacă nu participăm profesorii plus membri consiliului 
de administraţie la acele unităţi, câţi am fi oare? Ca să nu blocăm acest proiect.
Dl consilier Labo Dorel - Toţi suntem în consiliul de administraţie. Ne abţinem.
Dl consilier Bancea Gheorghe - Şi ce facem cu colegii noştri care fac naveta zilnic la 
serviciu?
Dl consilier Bălăjel Teodor - Noi când am făcut solicitarea la ANI pe această problemă, 
am primit răspuns că doar directorii de şcoli.
Dl consilier Morar Florin - Eu, în calitate de director, nu votez.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 19 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 19 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea drepturilor 
băneşti aferente personalului didactic şi didactic auxiliar care solicită decontarea 
cheltuielilor pentru deplasarea din localitatea de reşedinţă la locul de muncă şi de la locul 
de muncă în localitatea de reşedinţă pentru lunile octombrie şi noiembrie 2020.

Se adoptă hotărârea nr. 417

Dl consilier Bălăjel Teodor
26.Proiect de hotărâre privind completarea Anexei nr.2 la HCL nr.8 din 25 ianuarie 2018 
actualizată prin HCL nr. 29 din data de 31 ianuarie 2019 şi prin HCL nr. 21 din 23 
ianuarie 2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind completarea Anexei 
nr.2 la HCL nr.8 din 25 ianuarie 2018 actualizată prin HCL nr. 29 din data de 31 ianuarie 
2019 şi prin HCL nr. 21 din 23 ianuarie 2020.
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Se adoptă hotărârea nr. 418

Dl consilier Bălăjel Teodor
27.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Zalău şi 
aprobarea listei finale de investiţii pentru anul 2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu nota de completare 7108 din 21.12.2020. 
Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.

A

Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
local al Municipiului Zalău şi aprobarea listei finale de investiţii pentru anul 2020.

Se adoptă hotărârea nr, 419

Dl consilier Bălăjel Teodor
28.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli aprobat pe 
anul 2020 al SC Citadin Zalău SRL Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Guler Alin — Din documentele puse la dispoziţie am observat că se propune 
o suplimentare a bugetului. Calitatea lucrărilor executate de către Citadin precum şi 
numeroasele situaţii care în urma lucrărilor rămân abandonate în locaţia respectivă 
diverse materiale unele bune, în stare de funcţionare sau care nu au fost folosite, nouă ne 
ridică un semn de întrebare privind eficienţa acestei societăţi.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Vă rog să exemplificaţi locaţia la care faceţi referire.
Dl consilier Guler Alin - Zona Dumbrava.
Dl consilier Bălăjel Teodor - întreb, pentru că nu numai cei de la primărie muncesc; 
sunt şi furnizori de utilităţi, societăţi de drumuri etc. Să ştiţi că ei au un contract de 
delegare pe anumite tipuri de servicii. Lucrările se fac conform proiectelor cu indicatori
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tehnico-economici, în baza unor tarife aprobate în 2017 de către Consiliul Local şi 
recepţia lucrărilor calitative şi cantitative se face de către o comisie având o perioadă de 
garanţie de la 1-3 ani a acestor lucrări. Au lucrat mult în această perioadă şi cei de la 
iluminatul public-etapa 1. Sunt cazuri în care suntem nemulţumiţi de lucrările de refacere 
a unor societăţi. Ca exemplu firma Pfeiffer care crează un deranj insuportabil, 
întâmpinăm probleme de acest gen şi este bine să identificăm cât mai concret astfel de 
lucruri. Orice firmă pentru a-şi realiza indicatorii economico-financiari pentru a putea 
intra în anul 2021 ca o firmă viabilă trebuie să realizeze un profit. La ora actuală, după 
cum este dimensionată firma Citadin şi având în vedere nevoile şi volumul de servicii pe 
care le are municipiul firma Citadin ar trebui să execute un volum de lucrări de 24-25 de 
milioane anual. Ei au realizat 20,9 milioane ca şi venituri din lucrări executate pentru 
PMZ şi aproximativ două milioane lei, lucrări realizate pentru alte societăţi.
Dl consilier Guler Alin - Pornind de la argumentele aduse de dumneavoastră, nu mi se 
pare normal ca o firmă să meargă pe pierderi.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Firma are profit - 105 mii de lei.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 4 voturi.(Takacs Zoltan, 
Olar Gabriela, Goga Ramona, Guler Alin).

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind rectificării bugetului 
de venituri şi cheltuieli aprobat pe anul 2020 al SC Citadin Zalău SRL Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 420

Dl consilier Bălăjel Teodor
29.Proiect de hotărâre privind modificarea formei de finanţare începând cu anul 2021 a 
Serviciului de Administrare a Domeniului Public din subordinea Consiliului Local al 
municipiului Zalău .
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

26



Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea formei de 
finanţare începând cu anul 2021 a Serviciului de Administrare a Domeniului Public din 
subordinea Consiliului Local al municipiului Zalău .

Se adoptă hotărârea nr, 421

Dl consilier Bălăjel Teodor
30.Proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării chiriei Ia contractele de închiriere 
terase.
Iniţiator; Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dna consilier Goga Ramona -Având în vedere că şi anul 2021 o să fie un an foarte greu 
propun un amendament ca pe perioada ianuarie - iunie 2021 să fie redusă taxa privind 
chiria la contractele de închiriere terase, la zero. Asta ca să susţinem şi micile afaceri 
locale.
Dl consilier Bălăjel Teodor -Putem lua în calcul propunerea dumneavoastră prin 
februarie în funcţie de evoluţia lucrurilor.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.

A

Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea diminuării 
chiriei la contractele de închiriere terase.

Se adoptă hotărârea nr, 422

Dl consilier Bălăjel Teodor
31.Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de investiţii provizorii pe anul 2021 a 
Municipiului Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot.Vă rog să vă 
înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.
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Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea listei de 
investiţii provizorii pe anul 2021 a Municipiului Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 423

Di consilier Băiăjel Teodor
32.Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrarea Direcţiei de Asistenţă 
Socială Zalău, a Punctului Termic nr.l7 situat în Municipiul Zalău, str. Torentului, nr. 
24/A, jud. Sălaj în scopul desfăşurării activităţii specifice Centrului de zi pentru copii în 
Municipiul Zalău prin schimbarea destinaţiei Punctului Termic P.T 17.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Băiăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
DI consilier Băiăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? — Nu sunt. Abţineri? — Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind transmiterea în 
administrarea Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău, a Punctului Termic nr.l7 situat în 
Municipiul Zalău, str. Torentului, nr. 24/A, jud. Sălaj în scopul desfăşurării activităţii 
specifice Centrului de zi pentru copii în Municipiul Zalău prin schimbarea destinaţiei 
Punctului Termic P.T 17.

Se adoptă hotărârea nr, 424

Dl consilier Băiăjel Teodor
33.Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social - ”Centrul de zi 
pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi” ca activitate desfăşurată în 
cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Băiăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
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Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt intervenţii? - Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea înfiinţării 
serviciului social - ”Centrul de zi pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de 
părinţi” ca activitate desfăşurată în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 425

Dl consilier Bălăjel Teodor
34.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 
pentru serviciul social - Centrul de zi pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de 
părinţi - serviciu desfăşurat în cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dna Olar Gabriela - La Regulamentul de Ordine şi Funcţionare, art. 6, prg. 2, lit. c 
decizia de admitere”. Regulamentul propune ca decizia să fie luată doar de către 
directorul executiv al Direcţiei de Asistenţă Socială. Propunerea mea este ca decizia să 
fie luată de către o comisie formată din directorul executiv al Direcţiei de Asistenţă 
Socială, coordonatorul centrului şi un membru al unui ONG de profil.
Dl Ionel Ciunt - Da, îmi înşusesc amendamentul respectiv şi o să completăm 
regulamentul la articolul respectiv.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare pentru serviciul social - Centrul de zi 
pentru copii aflaţi în situaţie de risc de separare de părinţi - serviciu desfăşurat în cadrul 
Direcţiei de Asistenţă Socială Zalău.
Amendament însuşit.

Se adoptă hotărârea nr, 426
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Dl consilier Bălăjel Teodor
35.Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii pentru 
Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Guler Alin - Se prevede înfiinţarea serviciului - cabinete medicale şcolare 
şi asistenţă medicală comunitară. Noi considerăm că nu mai este nevoie de funcţia 
publică şef serviciu propusă la punctul 2 pentru că asistentele sunt subordonate şi 
medicilor de familie. Se face economie şi la buget.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Cabinetele şcolare nu sunt subordonate medicilor de 
familie. Acest post este o responsabilitate având în vedere şi perioada existentă de 
pandemie. Dumneavoastră ştiţi că există o grilă de salarizare. Organigramele sunt într-o 
continuă mişcare. Oricând se poate interveni asupra lor.
Dl consilier Guler Alin - Se prevede că cei 155 de asistenţi personali trec de sub o tutelă 
sub tutela resurselor umane. Actualmente, ei sunt sub tutela biroului - persoane cu 
dizabilităţi unde au parte şi de instruire conform legii. Trecând la biroul resurse umane 
unde se ocupă personalul de acolo doar de angajare, nu au această posibilitate legală de 
a continua procesul de instruire acelor 155 de asistenţi. Nouă, nu ni se pare normală 
această trecere dintr-o parte în cealaltă. Propunem să rămână unde sunt.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Organigramele şi compartimentele nu sunt nişte funcţii 
rigide ci există colaborare între compartimente. Conducerea direcţiei a considerat că aşa 
funcţionează mai bine . Vă rog să sesizaţi următorul aspect: avem 550 persoane încadrate 
cu grad de handicap. Să ştiţi că toţi cei 550 ar dori asistenţi personali! Cum am putea găsi 
o resursă să le oferim la toţi asistenţi personali? Aceasta este o problemă care necesită 
rezolvare!
Dl consilier Guler Alin - Dacă este o dispoziţie legală care ne obligă ca şi autoritate 
locală să asigurăm respectivele servicii, atunci trebuie să găsim resursele necesare.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Resursele sunt guvernamentale. Noi până acuma am 
susţinut din bugetul local 3 milioane de lei care trebuia să-i primim de la bugetul de stat. 
Dl consilier Guler Alin - O să fac demersurile necesare pe lângă parlamentarii noştri să 
încercăm să rezolvăm problema de alocări.
Dl Ciunt Ionel - Domnule consilier Guler! Mă bucur că aţi încheiat cu ideea de a avea 
o intervenţie pe lângă domnii parlamentari, acolo în legislativ este soluţia. Dacă tot 
vorbiţi cu dânşii să discutaţi vă rog şi de respectarea legii privind cuantumul pensiilor şi 
a burselor pentru elevi. S-a impus o limită minimă la bursele pentru elevi fără să ne indice
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sursa financiară ceea ce este împotriva reglementărilor legale. După sărbători, aş vrea să 
am o întâlnire cu dumneavoastră consilierii şi cu toţi parlamentarii de la toate 
formaţiunile politice în ideea de a discuta şi găsi soluţii la câteva lucruri care privesc 
administraţiile locale.
Dl consilier Guler Alin - Vă asigur de toată deschiderea noastră.
Dl consilier Labo Dorel - Am întrebat ieri în şedinţa de comisie dacă printre persoanele 
prevăzute a fi angajate la Centrul de zi pentru copiii aflaţi în situaţii de risc, ce studii vor 
avea? Eu consider că ar trebui să fie şi un psiholog pentru consilierea şi evaluarea lor.
Dl consilier Bălăjel Teodor - întotdeauna când venim cu un serviciu nou, căutăm mai 
întâi să ne descurcăm cu personalul existent. Sigur, atunci când nu avem pregătirea 
profesională care se impune, recrutăm persoane conform nevoilor respective. Aţi avut o 
propunere foarte bună. Există în structura de personal un psihopedagog. La momentul 
începerii activităţii centrului, dacă vom considera că este nevoie de un psiholog, vom 
recruta un psiholog.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.

A

Cine este pentru? - 17 voturi. Împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - 4 voturi (Olar Gabriela, 
Goga Ramona, Takacs Zoltan, Guler Alin).

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Organigramei şi a Statului de funcţii pentru Direcţia de Asistenţă Socială Zalău.

Se adoptă hotărârea nr, 427

Dl consilier Bălăjel Teodor
36.Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Zalau Ia constituirea 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilităţi Publice pentru Serviciul Public de 
Transport Local de Persoane “ASOCIAŢIA METROPOLITANĂ DE TRANSPORT 
PUBLIC ZALĂU”.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
DI consilier Bujor Claudiu-Vasile - comisia sănătate, cultură, învăţământ, muncă, 
protecţie socială şi sport, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dl consilier Fazakas Nicolae - La acest proiect de hotărâre nu particip la vot.
Dl consilier Labo Dorel - Am două întrebări.
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1. De ce este nevoie de o altă asociaţie? Nu era suficientă cea metropolitană care este 
deja constituită?
2. De ce comuna Românaşi nu a fost invitată să participe la această asociere având în 
vedere că până acum vreo 14 ani, transportul de persoane din mediul urban se facea 
inclusiv din Ciumăma fiind asociată cursa respectivă cu Stâna?
Dl consilier Fazakas Nicolae -Din verificările făcute, nu se poate în cadrul aceleaşi 
A.D.I. să se facă şi transportul metropolitan. Toate A.D.L-urile pe transport metropolitan 
sunt Asociaţii de Dezvoltare Intercomunitară în care participă doar acele UAT-uri care 
sunt direct implicate în acest transport.

_____ A

DI consilier Bălăjel Teodor - In ceea ce priveşte comuna Românaşi - nu şi-au exprimat 
intenţia. Noi i-am invitat în prima etapă pe cei care sunt membri fondatori şi pe cei care 
şi-au exprimat dorinţa să facă ceva pentru zona metropolitană. Cu aceleaşi drepturi şi 
obligaţii orice comună care doreşte poate intra în asociaţie.
Dl consilier Labo Dorel - Mulţumesc.
Dl consilier Bălăjel Teodor -Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să 
lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 20 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 20 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea participării 
Municipiului Zalau la constituirea Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilităţi 
Publice pentru Serviciul Public de Transport Local de Persoane “ASOCIAŢIA 
METROPOLITANĂ DE TRANSPORT PUBLIC ZALĂU”.

Se adoptă hotărârea nr, 428

Dl consilier Bălăjel Teodor
37.Proiect de hotărâre privind închirierea prin atribuire directă a unui spaţiu situat în 
Municipiul Zalău, Piaţa Unirii, nr. 15 în vederea desfăşurării activităţii Biroului 
Parlamentar reprezentat prin domnul Florian Neaga în calitate de deputat.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii?
Dna consilier Goga Ramona - Cu tot respectul pentru domnul doctor Neaga, aş dori să 
întreb dacă în cererea dânsului există o menţiune specifică acestui spaţiu? Adică, Piaţa 
Unirii nr. 15.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Sigur că da.
Dna consilier Goga Ramona — Am înţeles. N-am văzut cererea.
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Dl consilier Bălăjel Teodor - Adresabilitatea conform Ordinului este următoarea: 
Consiliul Judeţean, Prefectura, Primăria. Toţi pot oferi spaţii. La toţi senatorii şi deputaţii 
care au cerut, le-am oferit un spaţiu.
Dna consilier Goga Ramona - Aş vrea să ştiu ce alte spaţii sunt libere? Avem 6 
parlamentari de Sălaj şi consider că toţi ar trebui să primească un birou în zone vizibile. 
Dl consilier Bălăjel Teodor - Noi încercăm să găsim spaţii pentru toţi.
Dna consilier Olar Gabriela - Mă scuzaţi dar şi domnul Viaşu a depus o cerere şi nu 
apare pe ordinea de zi.
Dl Ionel Ciunt - Domnilor consilieri! Consiliul Local, respectiv Primăria Municipiului 
Zalău, a onorat până în acest moment toate solicitările funcţie de spaţiile pe care le-am 
avut disponibile. Ca atare, avem contracte cu 12 entităţi (cabinete parlamentare sau 
formaţiuni politice). Noi avem intenţia dacă e posibil şi legal de a modifica regulamentul 
de acordare a acestor spaţii în următorul sens: partidele parlamentare să aibă prioritate la 
acoprdarea unui spaţiu, parlamentarii care fac parte din circumscripţia electorală să aibă 
prioritate. Pe măsură ce identificăm spaţii, vom onora toate cererile.
Dl consilier Bancea Gheorghe -Pe locul celor care nu mai sunt parlamentari, nu se pot 
aloca locuri noilor parlamentari?
Dl consilier Bălăjel Teodor - Evident că se poate. Supun spre aprobare proiectul de 
hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul pe platforma 
Online.

A

Cine este pentru? - 17 voturi. împotrivă? - 4 voturi (Olar Gabriela, Goga Ramona, 
Takacs Zoltan, Guler Alin). Abţineri? - Nu sunt.

Cu 17 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind închirierea prin 
atribuire directă a unui spaţiu situat în Municipiul Zalău, Piaţa Unirii, nr. 15 în vederea 
desfăşurării activităţii Biroului Parlamentar reprezentat prin domnul Florian Neaga în 
calitate de deputat.

Se adoptă hotărârea nr, 429

Dl consilier Bălăjel Teodor
38.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de investiţii pentru anul 2021, pentru 
dezvoltarea si modernizarea Serviciului de salubrizare-componenta Colectare si 
Transport din Municipiul Zalau, avand ca sursa redeventa aferenta Contractului de 
delegare nr. 479/07.12.2016.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? - Nu sunt.
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Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 
investiţii pentru anul 2021, pentru dezvoltarea si modernizarea Serviciului 
de salubrizare-componenta Colectare si Transport din Municipiul Zalau, avand ca sursa 
redeventa aferenta Contractului de delegare nr. 479/07.12.2016.

Se adoptă hotărârea nr. 430

Dl consilier Bălăjel Teodor
39.Proiect de hotărâre privind subvenţionarea de la bugetul local a chiriei, pentru 
beneficiarii locuinţelor sociale şi de necesitate pentru perioada 2018 - 2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind subvenţionarea de la 
bugetul local a chiriei, pentru beneficiarii locuinţelor sociale şi de necesitate pentru 
perioada 2018 - 2020.

Se adoptă hotărârea nr. 431

Dl consilier Bălăjel Teodor
40.Proiect de hotărâre privind încheierea unui protocol de colaborare între Municipiul 
Zalău şi Michelin România SA, în scopul realizării investiţiei “Creşterea eficienţei 
energetice la Michelin România S.A. prin utilizarea echipamentelor de cogenerare”. 
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma online.
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Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind încheierea unui 
protocol de colaborare între Municipiul Zalău şi Michelin România SA, în scopul 
realizării investiţiei “Creşterea eficienţei energetice la Michelin România S.A. prin 
utilizarea echipamentelor de cogenerare”.

Se adoptă hotărârea nr, 432

Dl consilier Bălăjel Teodor
41.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Zalău nr. 353 din 20 noiembrie 2020 de modificare şi completare a Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Zalău nr. 182/28.05.2020.
Iniţiator: Primarul Municipiului Zalău.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să 
vă înregistraţi votul pe platforma Online.

A

Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost adoptat proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Zalău nr. 353 din 20 noiembrie 2020 de modificare şi 
completare a Hotărârii Consiliului Local al municipiului Zalău nr. 182/28.05.2020.

Se adoptă hotărârea nr, 433

Dl consilier Bălăjel Teodor
42.Solicitarea SC Coral Impex SRL de modificare a documentaţiei de atribuire a 
contractului de delegare a gestiunii serviciului de salubrizare, activităţile de deratizare, 
dezinsecţie şi dezinfecţie în Municipiul Zalău, aprobată prin HCL nr. 182/28.05.2020 si 
HCL 353/20.11.2020.
Dl consilier Popiţ lulian-Adrian - comisia juridică, aviz favorabil.
Dl consilier Fazakas Nicolae - comisia economică, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - comisia de urbanism, aviz favorabil.
Dna consilier Mureşan Mihaela - comisia pentru drepturile omului, aviz favorabil.
Dl consilier Bălăjel Teodor - Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
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Ne menţinem hotărârile Consiliului Local aşa cum au fost adoptate şi vă supun la vot 
respingerea solicitării. Vă rog să lansaţi sesiunea de vot. Vă rog să vă înregistraţi votul 
pe platforma online.
Cine este pentru? - 21 voturi. împotrivă? - Nu sunt. Abţineri? - Nu sunt.

Cu 21 voturi „pentru” a fost respinsă solicitarea SC Coral Impex SRL de modificare a 
documentaţiei de atribuire a contractului de delegare a gestiunii serviciului de 
salubrizare, activităţile de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în Municipiul Zalău, 
aprobată prin HCL nr. 182/28.05.2020 şi HCL 353/20.11.2020.’

Se adoptă hotărârea nr. 434

Diverse:

Dna consilier Olar Gabriela - O rugăminte din partea cetăţenilor care locuiesc în 
Crişeni dar care lucrează în Zalău şi au copii la şcoală în Zalău. Am înţeles că Asociaţia 
Metropolitană pentru Transport va funcţiona doar peste 1 an iar până atunci dânşii 
solicită domnului primar să găsească o modalitate prin care linia Transurbis să circule 
până în Crişeni, să nu se oprească la gară.

Dl Ionel Ciunt - Nu este legal.

Dl consilier Bălăjel Teodor - Tocmai de aceea am gândit înfiinţarea asociaţiei de 
transport pentru a onora solicitările din comunele învecinate şi să ne fie de folos şi în 
ceea ce priveşte scrierea proiectelor pe fonduri europene privind mobilitatea urbană, 
transport.

Dl consilier Bancea Gheorghe - Da, elevii respectivi ar putea beneficia de gratuitatea 
transportului dacă în UAT-ul respectiv n-ar exista unităţi de învăţământ. în situaţia în 
care există unităţi de învăţământ, conform legii nu pot beneficia de decontarea 
cheltuielilor de transport.

Dl consilier Bălăjel Teodor - E foarte bună precizarea dumneavoastră. Vă mulţumesc 
pentru implicare şi participare. Vă transmit Sărbători fericite şi La mulţi ani!
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Dl Ionel Ciunt - Domnilor consilieri ! Regula era ca la ultima şedinţă a Consiliului 
Local, să avem colindătorii Casei de Cultură Municipale. De data aceasta, aşa cum bine 
ştiţi, reglementările de protecţie sanitară impun ca acest lucru să nu fie posibil. în numele 
colindătorilor şi în numele colegilor din primăria municipiului Zalău, vă rog să acceptaţi 
urările noastre de bine şi sănătate. Să petreceţi aceste sărbători cu bucurie, pace, linişte. 
Cer scuze în numele colegilor mei din aparatul propriu al primarului pentru unele mici 
disfuncţionalităţi sau exprimări uneori nepotrivite. Sigur că, atunci când lucrezi mai şi 
greşeşti. Să ne iertaţi pentru toate aceste lucruri, cu promisiunea că vom încerca să 
corectăm şi să ţinem cont de toate propunerile pe care le-aţi făcut. Multă sănătate, 
Crăciun fericit şi La mulţi ani!

CONTRASEMNEAZĂ 
SECRETAR GENERAL,

marina-bianca.j:azacaş

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ^ 
TEODOR BĂLĂJEL/^
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